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Geachte griffie, 
 
Tijdens de hoorzitting over HR honden werd vanuit meerdere sprekers de indruk gewekt dat het 
beleid ten aanzien van HR honden, zoals aangekondigd in de brief van 17 mei 2017 niet in uitvoering 
zou zijn. Tijdens het AO dierenwelzijn van 7 februari is hier niets van vernomen. Graag zou ik aan de 
commissie willen voorstellen om een stand-van-zakenbrief te ontvangen, inclusief een stand van 
zaken van de uitvoering van de motie De Groot (28286, nr. 957) over en fok- en importverbod als 
sluitstuk van het beleid ten aanzien van hoogrisicohonden. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Tjeerd de Groot. 

 


